
Protokoll Sektionen för Medicinsk Teknik 27 maj 2021

Protokoll:
Sektionen för Medicinsk
Teknik
PNS #1
Onsdag 27 maj 2021, 17:00
å Zoom, Cyberspace

1 Formalia

1.1 Mötets öppnande

Vice Ordförande Andrea Horsma öppnar mötet klockan 17:04

1.2 Val av mötesordförande

Vice Ordförande Andrea Horsma nominerar sig själv till mötesordförande.

Mötet väljer Andrea Horsma till mötesordförande

1.3 Val av mötessekreterare

Vice Ordförande Andrea Horsma nominerar sittande Sekreterare David Nis-
solle till mötessekreterare. David godtar nomineringen.

Mötet väljer David Nissolle till mötessekreterare

Justeras:

Yrsa Rós Þórisdóttir

1 Justeras:

Desirée Sundberg
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1.4 Närvaro

Tarik Rezagic
Andrea Horsma
Daniel Karlström
David Nissolle
Johanna Jacobsson
Julia Osswald
Nathalie Wehlin
Desirée Sundberg
Rosetta Maglio
Yrsa Rós Þórisdóttir
Ellinor Junås
Ehlias Gonzalez
Fredrik Carlberg
Alexander Stevens
Ella Villför

Ordförande
Vice Ordförande
Kassör
Sekreterare
Kommunikationsansvarig
Ledamot med JML1-ansvar
Ledamot med JML-ansvar
Appendix
Ordförande NLG2

Mottagningsansvarig/INO3

Valberedningsordförande
Medteks Ansvariga för Lokal
Studienämndsordförande
Webmaster
Källarmästare

1.5 Försenad ankomst

Ingen försenad ankomst.

1.6 Adjungeringar

Inga adjungeringar sker.

1.7 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkänns i sin helhet.

1.8 Justeringspersoner och justeringsdatum

Yrsa Rós Þórisdóttir och Desirée Sundberg ställer frivilligt upp som juste-
ringspersoner.

Mötet väljer Yrsa Rós Þórisdóttir och Desirée Sundberg till justeringsperso-
ner

Mötet visar ingen nåd för sekreteraren vars omtenta i bioteknik får vika hä-
dan då justeringsdatum sätts till torsdagen den 10 juni.

Mötet väljer att fastslå 10 juni som justeringsdatum
1Jämlikhet, mångfald och likabehandling
2Näringslivsgruppen
3Idrottsnämndsordförande

Justeras:

Yrsa Rós Þórisdóttir

2 Justeras:

Desirée Sundberg
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2 Informationspunkter

2.1 Syftet med PNS

Vice Ordförande Andrea berättar översiktligt om vad syftet med PNS är: ett
forum mellan förtroendevalda på sektionen där man kan diskutera diverse
frågor. Det ska även finnas tillgängligt som ett bollplank man kan vända sig
till för stöd gällande allt möjligt som kan uppstå under verksamhetsåret.

2.2 Månadsuppdateringar

Vice Ordförande Andrea förklarar att varje nämndordförande har ett an-
svar att skicka in en månadsuppdatering som innehåller en kort text om vad
nämnden har gjort under månaden samt vad man har planerat för nästkom-
mande månad. Andrea informerar också om att mallen finns tillgänglig på
dropbox som alla kommer att få tillgång till.

2.3 Facebookgrupp

Andrea berättar översiktligt om den gemensamma facebookgruppen för PNS
medlemmar som alla bör ha blivit tillagda i. Där kommer all information
hamna, däribland info om PNS möten och diverse annat. Andrea understry-
ker även att man gärna får använda den lite mer än vad man gjort tidigare
och berätta om ens nämnd ska hålla ett evenemang eller dylikt.

2.4 Nämndmejl

Andrea berättar att alla borde ha fått tillgång till sin nämnds e-mail om
Ordförande Tarik Rezagic har varit duktig. Tarik svarar att alla som ska ha
tillgång till en mail borde ha fått det nu.

2.5 Dropbox

Här gäller samma sak som föregående punkt, har man inte fått tillgång så
kan man maila Andrea. Där finns det flera mallar för olika syften, till exempel
om man har ett kvitto för något inköp. Även andra viktiga sektionsdokument
går att finna där.

3 Diskussionspunkter

3.1 Teambuilding

Vice Ordförande Andrea berättar att hon är väldigt sugen på att ha en
teambuilding, i synnerhet en fysisk sådan. Här har hon endast som punkt att
se efter hur intresset ser ut för något sådant någon gång efter mottagningen.
Det möts med stor entusiasm från mötet.

Justeras:

Yrsa Rós Þórisdóttir

3 Justeras:

Desirée Sundberg
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3.2 PNS-evenemang

Andrea berättar att de som var på sektionsmötet redan har fått ett litet
smakprov på denna diskussionspunkt. Nämligen att hon har funderat på
om vi ska hålla ett event tillsammans för våra medlemmar, i synnerhet för
den nya ettan. Det kan ju kännas lite oklart när man kommer som ny till
sektionen och folk börjar prata om att ”ta en post”. Många frågor kan väckas
och vad bättre än att fråga de som faktiskt sitter på posterna? Mötet reagerar
mycket positivt till denna idé och Andrea föreslår ett informellt möte där
man kan brainstorma lite mer ingående hur evenemanget skulle kunna se ut.

3.3 Internationell mottagning

Tyvärr måste Andrea delge tråkiga nyheter. Nämligen att vi saknar en
INA4inför kommande mottagning, så nu tänker hon att det är värt att dis-
kutera möjligheten för PNS att själva anordna ett evenemang för de interna-
tionella studenter som kommer i höst. Mötets medlemmar framstår som mer
än villiga att ställa upp och man börjar genast att brainstorma möjligheten
för olika sorters evenemang. Många bra tankar vädras men man beslutar sig
för att göra mer konkreta beslut närmre inpå mottagningen.

4 Workshop

Temat för dagens workshop är att diskutera vad nämnderna borde bli bättre
på. Både i allmänhet men också hur man kan bli bättre på att nå ut till di-
verse sektionsmedlemmar: vilsna nyantagna, äldre studenter samt även inter-
nationella studenter. Mötet delas in i breakout-rooms där diskussioner sker i
mindre grupper och sedan återkallas mötet så diskussionerna kan summeras.
Bland annat föreslås en internationell pub/sittning där man får möjligheten
att uppleva olika länders dryckes- och matkulturer. Möjligheten för andra
evenemang diskuteras också, gärna något i Flemingsberg där MAL Ehlias
Gonzalez understryker att han vill ge medtek en större känsla av tillhörig-
het.

5 Övriga frågor

Vice Ordförande Andrea vill på denna punkt endast påminna alla nämnder
att det är upp till var och en att se till att deras sida på sektionens hemsida
är uppdaterad.

6 Nästkommande möte

Nästa möte kommer att hållas under studieperiod 1 till hösten. Mer detaljer
kommer tas upp igen närmre inpå.

4Internationellt Ansvarig

Justeras:

Yrsa Rós Þórisdóttir

4 Justeras:

Desirée Sundberg
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7 Mötets högtidliga avslutning

Vice Ordförande Andrea Horsma avslutar mötet klockan 18:31.

Vid protokollet Justeras

David Nissolle
Sekreterare
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Andrea Horsma
Vice Ordförande
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Justeras:

Yrsa Rós Þórisdóttir

5 Justeras:

Desirée Sundberg


	Formalia
	Mötets öppnande
	Val av mötesordförande
	Val av mötessekreterare
	Närvaro
	Försenad ankomst
	Adjungeringar
	Godkännande av dagordning
	Justeringspersoner och justeringsdatum

	Informationspunkter
	Syftet med PNS
	Månadsuppdateringar
	Facebookgrupp
	Nämndmejl
	Dropbox

	Diskussionspunkter
	Teambuilding
	PNS-evenemang
	Internationell mottagning

	Workshop
	Övriga frågor
	Nästkommande möte
	Mötets högtidliga avslutning

